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6650AA Druten 
 
Druten, 12-03-2021 
 
Betreft, Schriftelijke vragen 
 
Geacht college, 

Na lang wachten zijn de resultaten van de herijking van het Gemeentefonds bekend. Uit uw 

berichten blijkt dat wij er als gemeente Druten de komende jaren meer op achteruit gaan dan 

gedacht, structureel meer dan een miljoen euro. 

 

In krantenartikelen (De Gelderlander) waarin uw college spreekt over deze zogeheten ‘herijking’  

wordt onomwonden gesteld, dat dit tekort niet zou zijn ontstaan als wij met de gemeente Wijchen 

zouden zijn gefuseerd. 

 

Dit bericht roept bij Welzijn Druten niet alleen verbazing maar tevens grote ergernis op. Ergernis, 

omdat wethouder Brink nog in hetzelfde artikel aangeeft, dat nog onduidelijk is waarom Druten zo 

hard geraakt wordt. En burgemeester Van Rhee voegt er meteen maar aan toe dat Druten verplicht 

is op te schalen. Wederom wordt voorbijgegaan aan een uitspraak van  

de Drutense bevolking – niet fuseren! – en wordt dat gestopte fusieproces maar meteen gebruikt als 

oorzaak van de financiële moeilijkheden van de gemeente Druten. Zonder nader onderzoek waar het 

nu precies in zit. 

 

Want het wekt toch verbazing dat de in grootte vergelijkbare buurgemeenten er wat het 

Gemeentefonds betreft op vooruit blijken te gaan. En een grote stad als Rotterdam er vele miljoenen 

bij inschiet. 

 

Geacht college, deze werkwijze is volstrekt ontoelaatbaar. Op deze manier is uw college bezig met 

stemmingmakerij. En het lijkt erop dat uw college niets geleerd heeft van de communicatiefouten die 

er zijn gemaakt bij het eerdere, door de Drutense bevolking afgewezen fusieproces! 

In aanloop naar de presentatie waarbij de uitkomsten van het onderzoek gepresenteerd zullen 

worden naar de eventuele toekomstscenario’s van de Gemeente Druten roepen de uitspraken van 

leden van dit college in de krant bij ons vele vragen op. Gaan we het nu beleven dat de komende 

jaren telkens de gestrande fusie wordt gebruikt om de problemen van de gemeente Druten te 

verklaren? Inclusief problemen die ontstaan zijn door onkunde en wanbeheer? 

 

Resumerend vinden wij als Welzijn Druten uw uitspraken in de pers veel te kort door de bocht. Dit is 

voor ons als Welzijn Druten ook aanleiding om over dit onderwerp onderstaande schriftelijke vragen 

te stellen aan uw college. 

 

 

 



 
 

 

 

Hierbij onze vragen: 

1. Met hoeveel parameters wordt gerekend bij de herijking van het gemeentefonds en 

uiteindelijk resulterend in het negatieve herverdelingseffect voor de gemeente Druten? 

 

2. Welke van deze parameters hebben betrekking gehad op de belastingcapaciteit en belasting 

ruimte van onze gemeente? Wat is de invloed hiervan geweest op het negatieve effect? 

 

3. Welke van deze parameters hebben betrekking gehad op onze huidige financiële positie als 

gemeente Druten? (schuldquote, netto schuldquote, solvabiliteitsratio, exploitatieruimte, 

grondexploitatie) Wat is de invloed hiervan geweest op het negatieve effect? 

 

4. Welke van deze parameters hebben betrekking op de demografische gegevens van onze 

gemeente? Wat is de invloed hiervan geweest op het negatieve effect? 

 

5. Welke van deze parameters hebben betrekking gehad op de economische situatie van onze 

inwoners? Wat is de invloed hiervan geweest op het negatieve effect? 

 

6. Welke van deze parameters hebben betrekking gehad op de ontwikkelingen in het sociaal 

domein binnen onze gemeente? Wat is de invloed hiervan geweest op het negatieve effect? 

 

7. Welke van deze parameters hebben direct te maken met de oppervlakte van de gemeente? 

Wat is de exacte invloed hiervan geweest op het negatieve effect? 

 

8. Welke van deze parameters hebben betrekking gehad op economische groei of krimp van 

onze gemeente? Wat is de invloed hiervan geweest op het negatieve effect? 

 

9. Hoe is het te verklaren dat zowel in de rest van het land als bij omliggende gemeente die of 

niet zijn gefuseerd en die of van verglijkbare omvang zijn als Druten, er geen sprake is van 

een negatief herverdelingseffect en in sommige gevallen zelfs financiële vooruitgang is 

geboekt (voordeelgemeenten)?  

 

10. Welke parameters hebben het grootste negatieve effect in euro’s op de herverdeling? Hoe is 

het totale (negatieve) effect opgebouwd (parameters inclusief effect in euro’s)? 

 

11. Hoe bepalend is het niet doorgaan van de fusie Wijchen-Druten voor het negatieve 

herverdelingseffect voor de gemeente Druten? (Graag een zo concreet mogelijke antwoord) 

 

Tot zover onze schriftelijke vragen, 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Haci Murat Aslan 
Fractievoorzitter Welzijn Druten 

 
Kopie: de Gelderlander/RN7/MaasenWaler 


